

Humanistiska föreningen

Styrelsemötesprotokoll #8

2023-04-06

Styrelseledamöter

Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
—	Sekreterare	
—	Skattmästare	
Patrik Björk	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	x
Claire Lindsay	Informationsansvarig	x

Övriga

Bengt Novén	Inspektor
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant

1


1. Mötets öppnande

Vice ordförande Anna Sjöström förklarar mötet öppnat kl 17:58

2. Justering av röstlängd

6 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt.

3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med tillägg av *sekreterare* 8a. Gummiudden, *presidiet* 9e. Present till Nylands, *skattmästeriet* 10b. Årsbokslut 2022.

4. Val av mötessekreterare

Anna nominerar Oliviae Odenskiöld till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Oliviae Odenskiöld till mötessekreterare.

5. Val av justerare tillika rösträknare

Marie Börjesson nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Marie Börjesson till justerare tillika rösträknare för mötet.

6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll bordläggs.

7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

8. Sekreterare

a. Gummiudden

Anna är föredragande.

Inga nomineringar har inkommit i år, det är upp till styrelsen att komma på förslag.

Claire nominerar Margeaux Dietz för filmandet av utslagen man, och att hon inte ringde 112, utan sin PT.

Hovrätten för snippadomen - nämndemännen var förvirrade över kvinnlig anatomi

Poulmina Mokhtari, miljöminister - inte gjort något alls, kommer ej nå målen

Marie nominerar Skolministern - dags att sluta experimentera med skolan

Timbrochef som uttalat sig om att sluta beställa hem käk från Foodora.

Erika nominerar Alecta - dåliga placeringar

Gudrun Sjödén - rasistiska uttalanden som lett till bojkott av hennes produkter

Styrelsen diskuterar förslagen.

Styrelsen beslutar

att ge gummiudden till Gudrun Sjödén

9. Presidiet

a. Rapport: Gula villan + kansli

2
MSA

Trappan utanför baren är lagad, skåpet i tvättrummet är ännu inte fixat, Marie föreslår sopsortering där medlemmar får sortera själva under studieplatserna. Erika vill kunna se schemat för kansliet. Presidiet meddelar att det ska fixas. Norbert Wolthuis var intresserad av att börja som kanslist.

b. Extrainsatt föreningsmöte

En av sakrevisorerna ska resa bort under dagen vi bestämde att hålla mötet, föreningsmötet kan hållas tidigast 29/5 då både Gula villan och sakrevisorerna är lediga.

Styrelsen beslutar

att hålla extrainsatt föreningsmöte 29/5.

c. Utlysning vakanta styrelseposter

Har utlysts i nyhetsbrev och i stories, trycker extra på detta i samband med styrelsepresentationerna. Ett par personer har sökt till styrelsen och valberedningen kommer att intervju dem och om valberedningen finner dem lämpliga kan de väljas in interimistiskt i styrelsen.

d. Styrelsehäng

Kommer bli av efter mötet. Styrelsen går på vegansk restaurang och får 50% på matnotan.

e. Present till Nylands

Oliviae är föredragande.

Styrelsen bifaller och godkänner inköp av Bellmanpunsch.

Styrelsen beslutar

att godkänna inköp av Bellmanspunsch(?)

10. Skattmästeriet

a. Lägesrapport

Oliviae är föredragande.

b. Årsbokslut 2022

Har kommit från First Ledger, ska skrivas under av styrelsen 2022.

11. HumF Klubbmästeri

a. Utvärdering tidigare pubar

i. Påskquiz

Inte tillräckligt med personal och en blev sjuk så blev tvungen att ställas in

Mat har beställts in, nu kommer det också finnas mozzarellasticks

Erika har bokat in provet i alkohollagen 20/4

b. Kommande pubar

i. Board Game pub 12/4

Curry med ris blir dagens rätt.

ii. Presentationspub 19/4

Quesadillas serveras och besökarna kan presentera en power point om vad som helst

iii. Onsdagspub 26/4

Puben har inte fått ett tema än.

iii. Löningspub 28/4

Kommer vara karaoke, någon från SoFa kommer vara SA.

c. KMR möte

HumF och flygsektionen från KTH blev invalda, Beslut om ifall det kommer vara obligatoriskt att ha en sittning eller evenemang bordlades till nästa möte. Erika ställer sig positivt till att fixa en sådan om det behövs.

d. VPR

15 biljetter har HumF att sälja, Erika kommer att maila och fråga hur det ligger till med att alla fått så få biljetter.

Från SoFa kommer 5 personer jobba, HumF ska läggas in som medarrangör på FB och Claire lägger gärna ut något på instagram också.

Erika kommer att höra av sig till Spendrups för att hyra ölfat. Kommer serveras toast som mat, nu är smörgåsgrillen fixad och går att använda.

Michelle Boman har designat ett märke som ska beställas in till VPR. Designen är väldigt snygg. Det föreslås att beställa 500 st.

Olika strategier för försäljningen av biljetterna diskuteras, det kommer bli en blandning. En designtävling av märken planeras, vinnaren får chansen att köpa 2 biljetter.

12. Programutskottet

a. HumHum

HumHum övar inför Valborg.

b. Bokcirkel

Nya böcker har kommit

Bokcirkeln har dragit över budgeten med 4000 utan att fikar är medräknat. Hädanefter får bokklubben ta av fikar som finns på villan.

c. Övriga event

Craft och wine kommer ske kl.18 17/4, Tinna kommer vara SA, Claire lägger ut imorgon på sociala medier

Arkeologisk vandring 1/6 - pub ej möjligt efter.

Bagare vill gärna vara med som pop-up butik/restaurang på en pub, de får sälja sin mat på puben. KM tycker det låter som en bra ide och föreslår att hålla det någon gång i maj.

13. Övermarskalksämberet

a. Valborgslunchen 30/4

Anmälningensformuläret är på gång, Marie kontaktar personal, menyn är bestämd, Anna Wallgren kommer att vara toastmaster. Det kommer att finnas gurkmackor och vodka. SA kommer att tillfrågas, SoFa kan också tillfrågas.

Fanborg är anmäld och kommer att vara Maria Krajewska från the Nest. Kören kommer sjunga under efterrätten. Klädkod kavaj.

b. Fakultetsmiddagen 4/5

Anmälningensformulär kommer skickas ut till fakulteten i veckan.

Paus kl.19:01

Aterupptas kl.19:07

14. Informationsutskottet

a. Nyhetsbrev

Skickar ut information om VPR och lite information om olika saker.
Kommer ut 26/4.

b. Hemsidan

Fortfarande svårt att spara ändringar. IT kommer kontaktas

c. Presentation av styrelsen i sociala medier

Är igång, halva styrelsen presenterad, halva nästa vecka.

15. Externuthyrningar

Inga externuthyrningar att behandla.

16. Inbjudningar

a. Vårbal VG 20/5

Anna och Oliviae är intresserade.

17. Under mötet väckta frågor

Styrelsen har fått inbjudan till NFs cocktailparty 29/4, sista anmälan är 27/4.
Inbjudan avser 2 personer. Cocktailpartyt är samma dag som Elektros bal. Oliviae, Claire och eventuellt Anna och Erika är intresserade.

Marie undrar om det skulle vara möjligt för hela styrelsen att ha tillgång till hela HumF driven. Oliviae svarar att det skulle vara möjligt när det kommer till vissa delar, men det är bra att utskotten får ha sin egna mapp. Det finns en gemensam mapp för styrelsen där saker som är relevant för hela styrelsen kan läggas in, annars är det upp till varje utskott vad de vill dela med resten av styrelsen ur sin egen mapp.

Oliviae hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl.19:37

Justeras



Anna Sjöström
Ordförande



Oliviae Odenskiöld
Mötessekreterare



Marie Börjesson
Justerare